

目次

【人文與藝術】

- 在線評論對消費者網上購物購買意願的影響研究
..... 王迪，李輝，周至奇，楊佳雨，范宸宸（1）
- 從法國到臺灣：新浪潮電影與青年文化的傳承與演變 田媛（11）
- 歷史探尋與精神救贖：李銳“銀城”系列小說的歷史敘事研究
..... 蕭寶鳳（20）
- 論晚清民初戲劇演員的“明星化” 趙海霞（28）
- 《士兵之家》的心理解讀 曹樂怡（35）

【管理與旅遊】

- 參與動機對持續服務意向之影響，以及事業承諾的中介效果：以澳門世界遺產志願者為例 程旭傑，馬爾丹（44）
- 會計穩健性與債務融資：以中國上市製造業公司為例
..... 朱順和，李燕豪，陳玥（53）
- 雲量對香港股市的季節性影響 王少嵩，劉煒華（66）
- 黑色旅遊景點的真實性感知、懷舊情感和行為意向：以南京大屠殺遇難同胞紀念館為例 唐娟，趙心蕾（74）

【資訊科技】

- 基於張量分解在運動目標檢測的研究 陳國勳，羅少龍，夏良永（84）

【信息短文】

- 綜合實力 10
- 校園活動 19，65，83
- 服務澳門 27，101
- 學生活動 34，102
- 教研動態 43，99，101
- 科研進展 52
- 國際交流 65
- 兩岸四地 73
- 大師講座 100

Contents

Humanities and Arts

- A Study of the Impact of Online Consumer Reviews on Purchase Intention
.....*Di WANG, Hui LI, Zhiqi ZHOU, Jiayu YANG, Chenchen FAN* (1)
- From France to Taiwan: The Inherence and Transition of New Wave Film and Youth Culture
..... *Yuan TIAN* (11)
- Historical Explorations and Spiritual Salvation: A Study on Historical Narratives
in Li Rui's Silver City Series Novels *Baofeng XIAO* (20)
- Study on the "Becoming Star" of Theater Actors in Late Qing Dynasty and Early Republic of China
..... *Haixia ZHAO* (28)
- A Psychological Analysis of "Soldier's Home" *Leyi CAO* (35)

Management and Tourism

- The Effect of Participation Motivation on Intention to remain, and Intermediary Agent Effect of
Career Commitment :Take the Volunteers of Macao World Heritage as the Example
..... *Terry CHENG, Erdan MA* (44)
- Accounting Conservatism and Debt Financing: Evidence
from Chinese Listed Manufacturing Companies *Shun-Ho CHU, Yanhou LI, Yue CHEN* (53)
- Seasonal Cloudiness Effect on Hong Kong Stock Exchange *Shaosong WANG, Weihua LIU* (66)
- Exploring Authenticity, Nostalgia and Behavior Intention in Dark Tourism: A Case of Memorial
Hall of the Victims in Nanjing Massacre by Japanese Invaders
..... *Juan TANG, Xinqiang ZHAO* (74)

Information Technology

- Research on the Moving Objects Detection in Tensor Decomposing
..... *Kuok Fan CHAN, Sio Long LO, Liang Yong XIA* (84)